
 

Ref: 075-20211230 

調整「非凡守護危疾保險計劃」經紀獎勵 

 

親愛的合作伙伴： 

 

本公司將於 2022 年 1 月 1 日 (以投保申請日期計算)起調整「非凡守護危疾保險計劃」的經紀

獎勵。現附上已更新的經紀人佣金表第 II 部分的經紀獎勵以取代原有的經紀獎勵，經紀協議的

所有條款將繼續生效。 

 

如對上述安排有任何查詢，歡迎致電企業營銷部 2160 8878 或 聯絡相關的企業營銷經理。 

 

特此通知 

 

中銀人壽企業營銷部  謹啟 

2021 年 12 月 30 日 

只供銷售渠道內部參考，不得發放予客戶或準客戶或公眾人仕 

 

附件: Schedule of Compensation – Broker’s Allowance 

 

Dear Business Partner 

 

Re: Broker’s Allowance Update on SmartGuard Critical Illness Plan 

 

Kindly be notified there is an adjustment on the Broker Allowance of SmartGuard Critical Illness 

Plan and shall be effective on 1 January 2022 (based on application sign date) onwards.  

Enclosed the updated Schedule of Compensation - Part II Broker’s Allowance.  All the terms 

and conditions of the Broker Agreement shall remain in full force. 

 

Should you have any queries about the above arrangements, please contact Corporate 

Distribution Department at 2160 8878 or your designated Corporate Distribution Manager. 

 

Best regards, 

 

Corporate Distribution Dept. 

BOC Group Life Assurance Company Limited 

For internal circulation only and not for public distribution. 

 

Encl. Schedule of Compensation – Broker’s Allowance 


